
 Zápis OV č.:  2/2023  

OsV: Kaňk 

Datum :   13.6.2023 od 19:15 hod. v Mozaika, U Panské jámy č.p. 243 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ing. Max Kubát, Mgr. Jana Červená, Jana Benešová, Adam Vančo, Bc. Michal Hubrt 

Bc. Jan Čermák, Eva Dušková 

0 

Člen RM, ZM: 0 

Příští jednání: Září 2023. Datum bude upřesněn dle služeb členů OsV 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

Jedná se především o informace pro obyvatele (zveřejňovány průběžně na FB OsV, webových 

stránkách OsV a ve vitríně) vycházející z reakcí odborů MěÚ na zápis OsV č. 1 ze 7.2.2023 a dalších 

informací a podnětů a slouží i jako zpětná vazba pro vedení města a odbory MěÚ. 

1.1.   Zápis OsV z jednání dne 7.2.2023 

Zápis byl odeslán na MěÚ. Dne 21.3.2023 byl projednán vedením města a byly zadány úkoly  

odborům MěÚ k vyjádření se k jednotlivým bodům zápisu.  Dne 8.3.2023 bylo přijato usnesení RM č. 

R/227/23, kterým RM doporučuje ZM vzít tento zápis na vědomí. Zápis byl předložen na jednání ZM 

dne 9.5.2023 a byl vzat na vědomí. 

 

Podrobné informace o bodech 1.2. – 1.14. byly zveřejňovány na webových stránkách OsV 

s upoutávkou na FB a ve vitríně OsV u památníku. Stručný komentář: 

1.2.   Podnět p. Skořepy z ulice Ke Kalvárii 

 – vyřešeno s p. Šestákem, TO 

 

1.3.   Kamenná zeď a vzrostlý strom u budovy bývalé radnice  

– strom pokácen, stav zdi je řešen ve spolupráci s oddělením památkové péče 

 

1.4.   Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká  

– řešeno s ing. Králikem, další informace po uplynutí prodlouženého termínu odevzdání DSP, tj. po 

30.6.2023 

 

1.5.   Veřejné osvětlení k fotbalovému hřišti 

 – řešeno s ing. Králikem, OI. Další informace průběžně ve II. pololetí, realizace pravděpodobně 

počátkem roku 2024 

 

1.6.   Rekonstrukce komunikací Kaňk 1. etapa (ulice „pod kostelem“)  

– řešeno s ing. Králikem, k vypracování DPS na nedokončené úseky nemá OI žádné zadání.  

 

1.7.   Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk  

– úkol PV/22/37/13, dotaz na OSM dne 21.3.2023, bez odpovědi.              

           

1.8.   Výdej nádob na plast a papír domácnostem, třídění odpadů  

- informace o výdejních termínech a podmínkách k vyzvednutí nádob byla opakovaně zveřejněna na 

FB OsV a ve vitríně OsV.  

 

1.9.   Průjezd vozidel přes Kaňk 

 - data o průjezdu vozidel za březen a duben 2023 byla na  dopravním portále KÚ zveřejněna až 

počátkem června 2023, za dalších cca 10 dní byly zveřejněny údaje za květen Údaje byly zpracovány 

a zveřejněny na webových stránkách OsV a TJ Sokol Kaňk. 

 



1.10. Veřejné projednávání záměru „Obchvat Kutné Hory“ dne 6.4.2023 

 - k záměru sepsal OsV komentář, který byl zveřejněn na webových stránkách OsV, TJ Sokol Kaňk, 

Mozaika – Kaňk z.s. a ve vitríně dne 23.4.2023. Elektronicky byl zaslán vedení města. V případě 

dalších jednání o obchvatu žádá OsV Kaňk o přizvání k jednání.  

 

1.11.  Setkání zástupců OsV s vedením města dne 24.4.2023 

Zástupci OsV Kaňk se jednání z časových důvodů nezúčastnili. Z tohoto jednání byl OsV zaslán 

- zápis z jednání, jehož součástí je návrh na vyúčtování případných nákladů spojených s komunitními 

akcemi 

- návrh pravidel pro zřizování a činnost osadních výborů v místních částech města vč. šablony pro 

zápisy. 

Drobné připomínky k návrhu pravidel byly v řádném termínu zaslány na MěÚ. 

 

1.12. Vyvěšení vlajky ve dnech státních svátků 

Ve dnech státních svátků 1. a 8.5. byla vyvěšena státní vlajka u památníků padlých u bývalé radnice. 

 

1.13. Posekání zeleně v ulici Libenická (revitalizovaná halda) 

Na základě stížností obyvatel podala podnět Mgr. Červená p. Šestákovi TO. Nedopatřením posekán 

jiný pozemek, specifikace pozemku následně upřesněna. Dle neověřených informací nejprve zjistí 

odpovědný pracovník na MěÚ, která Městská organizace odpovídá za stav tohoto pozemku, následně 

bude posekání provedeno. 

 

1.14. Odstranění nánosů kameniva v ulici Vavřinecká (před č.p. 332)  

Podnět podávala Mgr. Červená dne 29.5.2023 p. Šestákovi TO. Hlavním důvodem byla ošklivá 

havárie neznámého chlapce na kole ve vrstvě kameniva. Způsobená zranění mu Mgr. Červená 

ošetřila.  Kamenivo bylo odstraněno ve 23. týdnu. Práce provedly TS s tím, že při deštích dochází ke 

splavování kameniva z výše položených částí komunikací. TS přislíbily častější kontrolu po deštích a 

odklízení kameniva. OsV děkuje p. Šestákovi a pracovníkům TS. 

Poznámka OsV: Splavování kameniva po deštích je důsledek dlouhodobě zanedbaných oprav a 

rekonstrukcí povrchů komunikací a absence dešťové kanalizace. I přes dlouhodobou snahu 

OsV o nápravu ke zlepšení stavu komunikací nedochází. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, vedení Města 

2.1.   Rekonstrukce komunikací Kaňk 1. etapa (ulice „pod kostelem“)  

– řešeno s ing. Králikem, k vypracování DPS na nedokončené úseky nemá OI žádné zadání. 

OsV prosí o zadání vypracování DSP na nedokončené úseky (viz bod 1.6. zápisu). 

 

2.2   Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk  

– úkol PV/22/37/13, dotaz na OSM dne 21.3.2023, bez odpovědi.      

OsV prosí o aktuální informaci uvedeného úkolu (viz bod 1.7. zápisu)         

           

2.3. Veřejné projednávání záměru „Obchvat Kutné Hory“ dne 6.4.2023 

V případě dalších jednání o obchvatu žádá OsV Kaňk o přizvání k jednání (viz bod 1.10. 

zápisu). 

 

2.4. Plánované uzavření pošty, prověření možnosti zřízení obchodu 

Vzhledem k plánovanému uzavření provozovny Pošty v budově bývalé radnice Kaňk č.p. 1 od 1. 

července 2023 žádá OsV Kaňk o prověření možnosti otevření obchodu v daných prostorách. Žádáme 

o prověření vzhledem k majetkovým závazkům, plnění hygienických norem vč. sociálního zázemí, 

stavu a vhodnosti elektroinstalace, vytápění apod. Zájem za strany obyvatel Kaňku o zřízení obchodu 

je stále značný. O provozovnu byl projeven v posledních týdnech zájem ze strany vietnamského 

obchodníka, kontakt má OsV k dispozici. Prosíme o sdělení, zda by případná finanční spoluúčast 

nájemce na zřízení obchodu byla kompenzována nízkým nebo symbolickým nájmem.  

 

2.5. Žádost o schůzku zástupců OsV Kaňk s vedením města 

Prosíme pana starostu a další zástupce vedení města o jednání se zástupci OsV, předpokládaný termín 

září 2023. Prosíme se návrhy termínů. OsV chce především projednat stav komunikací a chodníků, 

jejich opravy, rekonstrukce, projektovou a finanční připravenost v návaznosti na vyjádření k petici ze 

dne 3.10.2019 pod zn.: MKH/090896/2019/04/AUD, které dle našeho názoru dosud nebylo naplněno. 

Dále možnost zřízení obchodu, obnovení vodní plochy a případné další aktuální problémy městské 

části Kaňk. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Max Kubát 

Ověřil:   Mgr. Jana Červená 

Datum: 16.6.2023 

 

 


